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چمران؛ شهرداری و شورا بیش از این نمی تواند برای ترافیک کاری کند
رئیس شورای شهر تهران گفت: وضعیت ترافیک تهران مانند قبل است 
و متأسفانه شهرداری و شورای شهر نیز بیش از این نمی تواند کاری کند.

مهدی چمران، در حاشــیه هفتادمین جلسه شــورای شهر تهران و در 
جمع خبرنگاران درباره عوارض ســاختمانی اسفند ماه، افزود: فرصتی در 
اختیار شــهرداری قرار داده شد و البته شهردار می تواند ۱۵ روز دیگر این 
موضوع را تمدید کند البته هنوز خرداد ماه تمام نشــده است. وی با اشاره 
به ساختمان های نا ایمن گفت: ساختمان های نا ایمن مشکل تهران است 

و در بحث هایی که با دادســتانی داشتیم به جاهای خوبی رسیده ایم و به 
تعدادی دستگاه اخطار داده شده است و امیدوارم حرکت خوبی انجام شود. 
چمران در خصوص مشکلات رفاهی کارکنان مترو، افزود: این اخبار خارج 
از شهرداری و شــورای شهر مطرح بود اما اصل و مسئله نه فقط مربوط 
به کارمندان شــهرداری بلکه مرتبط با کارکنان دولت هم هســت و باید 
فکری در این رابطه کرد.رئیس شــورای شــهر تهران ادامه داد: در حوزه 
مترو و شــهرداری باید فکری کرد درست است که ما جز کارمندان دولت 

نیستیم اما کارمندان شهرداری حقوق زیادی ندارند. وی با اشاره به طرح 
ترافیک تهران گفت: طرح ترافیک جاری اســت و دوربین ها در حال کار 
هستند اما متأســفانه ترافیک تهران شرایط قبل خود را دارد و باید توجه 
داشت که شورای شهر و شــهرداری بیشتر از این نمی توانند کاری کنند 
تمامی دســتگاه ها باید پای کار بیایند دولت باید بودجه ای را برای حمل 
و نقل عمومی در نظر بگیرد و در بســتر آن می توانیم ۵۰۰ واگن مترو را 

خریداری کنیم.

جامعه

وزیر آموزش و پرورش گفت: دسترسی به مواد مخدر در جامعه 
و خصوصاً برای افراد زیر ســن قانونی باید سخت باشد، لذا این 

موضوع نیاز به توجه بیشتر از سوی قوه قضائیه دارد.
یوسف نوری وزیر آموزش و پرورش در نشست توسعه همکاری 
وزارت آموزش و پرورش با معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جــرم قوه قضائیه که با حضور تعــدادی از مدیران و معاونان دو 
دستگاه در ســاختمان شهید رجایی برگزار شد، گفت: زمینه های 
همکاری آموزش و پرورش با قوه قضائیه همواره وجود داشــته 
اســت و در ســال های اخیر با وجود ســامانه نماد، این موضوع 
جدی تر شده اســت. وی افزود: به دلیل حساسیت های آموزش 
و پرورش نسبت به آسیب های اجتماعی و حذف عوامل آسیب زا، 
زمینه همکاری نظام تعلیم و تربیت با قوه قضائیه وجود داشــته 
اســت. نوری بر تلاش های جدی تر برای همکاری های بیشتر با 
قوه قضائیه تأکید و اظهار کرد: برخی تصمیم ها، از جمله تعطیلی 
مدارس در دو سال گذشته و ورود مدیریت نشده و بدون پیوست 
فرهنگــی دانش آموزان به فضای مجازی مشــکلاتی را ایجاد 

کرده است.
وی ادامه داد: با توجه به این که آموزش و پرورش می تواند زمینه 
پیشــگیری از آســیب های اجتماعی را ایجاد کند و در این راستا 
برنامه ریزی داشــته باشد، لذا تمرکز قوه قضائیه بر نظام تعلیم و 
تربیت بسیار با اهمیت و اثرگذار است و این قوه با سرمایه گذاری 
در آموزش و پرورش، می تواند باعث کاهش آسیب های اجتماعی 

و جرم در سال های آینده شود.
وزیر آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: در راستای همکاری های 
دوجانبه، وجود برنامه های منسجمی برای پیشگیری از آسیب های 

اجتماعی از سوی قوه قضائیه و آموزش و پرورش ضروری است.
وی ادامه داد: کتاب درســی یک بخش از محتوای آموزشــی 
اســت که در اختیار دانــش آموزان قرار دارد، امــا عوامل دیگر 

مانند؛ خانواده، معلم، دوســتان، جامعه و … در نهادینه شــدن 
یک موضوع و یا یک فرهنگ مؤثر هستند، لذا صرف قرار دادن 
یک موضوع در محتوای درســی، نباید این انتظار را داشت تا آن 

مشکل به طور کامل حل شود.
عضو کابینــه دولت مردمی اظهار کرد: باید شــرایط تربیتی و 
پرورشــی در مدارس را به گونــه ای برنامه ریزی کنیم که دانش 
آموزان در برابر آســیب های اجتماعی محافظت شوند و حتی در 
امر پیشگیری از آسیب ها، دانش آموزان نقش یاور و کمک کننده 
داشــته باشــند، زیرا دانش آموزان بی دفاع ترین فــرد در برابر 

آسیب های اجتماعی هستند.
نوری بر قطع ریشــه ورود مواد مخدر به جامعه تأکید و عنوان 
کرد: دسترسی به مواد مخدر در جامعه و خصوصاً برای افراد زیر 
سن قانونی باید سخت باشد، لذا این موضوع نیاز به توجه بیشتر 

از سوی قوه قضائیه دارد.
وی با اشــاره به تلاش آموزش و پرورش در بازگرداندن دانش 
آموزان بازمانده از تحصیل به مدرســه، ادامه داد: تلاش خواهیم 
کرد تا با افزایش مدارس شــبانه روزی، زمینه های ترک تحصیل 

در میان دانش آموزان را کاهش دهیم.
وزیر آموزش و پرورش بر به کارگیری روش های نوین و ارائه آموزش های 
مؤثر در خصوص پیشگیری و مبارزه با آسیب های اجتماعی تأکید و تصریح 
کرد: امیدواریم تفاهم نامه همکاری بین دو دستگاه منعقد شود و با توجه به 

اهمیت این موضوع از سوی قوه قضائیه تسریع شود.

وزیر آموزش و پرورش:

دسترسی به مواد مخدر برای افراد زیر سن قانونی باید سخت باشد
اخبار کوتاه 

طرح جدید باغ فردوس بازنگری شد
 طرح جدیــد باغ فردوس با هدف بازپیرایی و ســاماندهی 

محوطه آن مورد بررسی و بازنگری قرار گرفت.
به گزارش امتیاز، حمیدرضا حاجوی شهردار این منطقه در 
جلســه ای که با هدف بررسی طرح جدید باغ فردوس با حضور 
هادی حق بین مدیر عامل ســازمان عمرانی مناطق شهرداری 
تهران، رمضانی قائم مقام مشــاور فنی و مهندسی شهر تهران، 
معاونین و مدیران شــهری  این منطقه برگزار شد اعلام کرد: 
این محله یکی از محلات حساس است که دارای زیست شبانه 
بوده و با توجه به حساســیت های فرهنگی، اجتماعی و موارد 
شهرسازی، بازپیرایی آن نیاز به بررسی کارشناسانه تعامل و ارائه 
طــرح جامع و کامل دارد.  او گفــت: این طرح یکی از اقدامات 
جدیدی است که در گام دوم انقلاب شکل گرفته و باید متوجه 
باشــیم آثار و تبعات اجرای هر طرح به نام همین دوره درج می 
شود.  حاجوی افزود: سند راهبردی مدیریتی خیابان ولیعصر)عج( 
و باغ فردوس باید با رویکرد اســتعداد شناســی و تهیه پیوست 
فرهنگی و اجتماعی انجام شــود و همچنین یکپارچگی محیط 
های پیرامــون با فضای باغ فردوس مــورد توجه قرار گیرد و 
کمترین مداخله در وضع موجود به وجود آید.  او خاطر نشــان 
ساخت: اجرای کفپوش نیاز است با توجه به فضاهای سبز اطراف 
صورت گیرد و هماهنگی بین فضاها و اتصال خیابان های اطراف 
به موزه سینما و وضعیت نورپردازی محل نیز در نظر گرفته شود.

به منظور کیفی سازی خدمات رسانی به شهروندان:
وضعیت نگهداشت محله نبی اکرم)ص( 

منطقه ۱۴ بررسی میدانی شد 
قرار»صبح خدمت« به منظور شناسایی ظرفیت ها و تسریع 
در رفــع نیازهای محلات، این هفته به محله نبی اکرم )ص( 

اختصاص داشت.
به گزارش امتیاز، مدیران شــهری منطقــه در پایش 
میدانی محلات دارالمومنین تهــران، این هفته چالش ها و 
ظرفیت های محله نبی اکرم)ص(را مورد بررسی قرار دادند.

در این بازدید صبحگاهی، محمدامین ســالاری پور شهردار 
منطقه همراه با معاونین، مدیران شــهری و معتمدان محلی، 
موضوعات شــهری و وضعیت این محله را بررســی کرد و 
از نزدیــک درجریان کیفیت خدمات رســانی قــرار گرفت.

ظرفیت های فرهنگی و آموزشی،وضعیت فضای سبز، معابر 
و محورهای عبوری وترافیکی،نگهداشــت میادین، ساخت و 
سازهای سطح محله و فضاهای عمومی از موارد مورد رصد 
شــهردار منطقه در این بازدید بود.گفتنی اســت؛قرار»صبح 
خدمت«با هدف خدمتگزاری بهتر و جلب رضایتمندی بیشتر 
مردم دارالمومنین تهــران، در اولویت فعالیت های مدیریت 

شهری منطقه ۱۴ قرار دارد.

در ویژه برنامه روز جهانی مقابله با کار کودک مطرح شد:
 راه اندازی دومین مرکز پرتو 

در منطقه ۱9 به زودی
شهردار منطقه ۱9 در ویژه برنامه روز جهانی مقابله با کار کودک 
از راه اندازی دومین مرکز پرتو با محوریت کودکان کار و آسیب 
دیــده اجتماعی در این منطقه با هدف ارائه خدمات آموزشــی، 

مددکاری، روانشناختی و توانمندسازی کودک کار خبر داد.
به گزارش امتیاز، همزمان با روز جهانی مقابله با کار کودک 
ویژه برنامه ای با حضور کودکان کار مرکز پرتو در راستای غنی 
ســازی اوقات فراغت و ایجاد یک روز شــاد و به یاد ماندنی در 
سالن استاد شهریار بوســتان بزرگ ولایت برگزار شد. مهدی 
هدایت در حاشیه این مراسم با تأکید بر حساس سازی شهروندان 
نســبت به کار کودکان و حمایت از آن ها در راستای کاهش و 
مبارزه با این آسیب گفت: تلاش خواهیم کرد در همه حوزه ها از 
این اقشار و خانواده های آنها حمایت تا علاوه بر ادامه تحصیل 
کودکان در اشتغال زایی و آینده آنها نقشی داشته باشیم. هدایت 
با اشــاره به شناسایی ۴۰ کودک کار بر راه اندازی دومین مرکز 
پرتو در راستای ظرفیت سازی و ارائه خدمات آموزشی، فرهنگی 

و اجتماعی برای این کودکان و خانواده هایشان تأکید کرد.

اطلاعیه وظیفه عمومی درباره 
»جایگزینی خدمت سربازی«

سازمان وظیفه عمومی در اطلاعیه ای درباره موضوع مطرح 
شــده در برخی رســانه ها و فضای مجازی درباره جایگزینی 
خدمت سربازی با عنوان دوره پسادکتری توضیحاتی را ارائه 
کرد. سازمان وظیفه عمومی فراجا در اطلاعیه ای اعلام کرد: 
پیرامون طرح مجدد موضوع جایگزینی خدمت ســربازی با 
عنوان دوره پســادکتری که اخیرا در برخی رسانه ها و فضای 
مجازی مطرح شــده، تاکید می شــود که این موضوع طرح 
جدیدی نبوده و از ســنوات گذشته در قالب طرح پروژه های 
تحقیقاتی در حال اجرا اســت. بر اساس اعلام سایت پلیس، 
این امتیاز در قالب طرح های پژوهشــی به عنوان جایگزین 
خدمت ســربازی، برای نخبگان و محققان مشــمول، تحت 
نظارت بنیاد نخبگان نیروهای مســلح اجرایی شده و تمامی 

افراد واجد شرایط می توانند از این طرح بهره مند شوند.

آموزش آمادگی در برابر مخاطرات به 
2میلیون شهروند

معاون بازیابی ســازمان پیشــگیری و مدیریت بحران شهر 
تهــران از ارائه آمــوزش آمادگی در برابــر مخاطرات به دو 

میلیون شهروند در فاز اول پویش »شهر آماده« خبر داد.
شاهین فتحی مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان تهران 
با اشــاره به اهمیت آموزش همگانی در پیشــگیری و مقابله 
با مخاطــرات، در خصوص پیشــگیری از وقوع بحران های 
احتمالی، مواردی را به نمایندگان دستگاه های متولی متذکر 
شد. همچنین شــاهین مظفری معاون بازیابی، توانمندسازی 
و مشــارکت جامعه پذیر سازمان پیشگیری و مدیریت بحران 
شــهر تهران نیز ضمن تشــریح طرح پویش »شهر آماده« 
گفت: دو میلیون شــهروند در فاز اول این پویش و با هدف 
بهره گیری آموزش آمادگی در برابر مخاطرات، با مشــارکت 
جمعیت هلال احمر اســتان تهران، ســازمان پیشــگیری و 

مدیریت بحران و بسیج سازندگی آموزش خواهند دید.

سرپرست سازمان نهضت ســوادآموزی آخرین آمار بیسوادی در کشور را اعلام کرد و 
گفت: آمار بیسوادان در کشور یک میلیون و ۵۰۰ هزار نفر هستند.

علیرضا عبدی در این باره اظهار کرد: براســاس تکلیف برنامه ششم توسعه مسئولیت 
پوشــش گروه سنی ۱۰ تا ۴9 سال را برعهده داریم؛ سامانه ای به منظور پایش وضعیت 
سواد در سازمان نهضت سوادآموزی داریم که نشان می دهد میانگین باسوادی در کشور 

9۷.۱ درصد است.
وی افزود: آمار بیسوادان در کشور یک میلیون و ۵۰۰ هزار نفر است. البته یک اختلاف 
آماری داریم. اطلاعات مرکز آمار بر مبنای خوداظهاری در سرشــماری ها ثبت شــده و 

اختلافاتی با آمارهای ما دارد. در شرف تکوین جریان آمار هستیم.  
سرپرست سازمان نهضت سوادآموزی درباره وضعیت جذب و تامین نیروی انسانی نیز 
گفت: ما به لحاظ نیرو دچار کمبود نیســتیم.   آموزشیارانی که بر حسب تکلیف قانونی، 
جذب وزارت آموزش وپرورش شدند، همکاری شان به قبل از سال 9۲ برمی گشت. پس 
از آن با ادبیات جدید »آموزش دهنده« روبه رو هستیم که نیروی ما نیستند و طبق قانون 

از طریق برونسپاری کار نهضت را پیش می برند.
عبدی افزود: موسساتی داریم که با توجه به حجم کار مورد نیاز در هر استان، اقدام به 

استفاده از آموزش دهندگان کرده و دوره ها را برگزار می کنند.
وی بــا بیان اینکه ما به صورت مســتقیم بــا هیچ آموزش دهنــده ای ارتباط کاری و 
استخدامی نداریم و آنها نیروهای موسســات هستند گفت: به لحاظ تعداد نیز با کمبود 
روبه رو نیستیم و اگر اســتانی کمبود نیرو داشته باشد از ظرفیت آموزش دهنده هایی که 

فعال نیستند استفاده کرده و با اولویت رشته و مدرک تحصیلی آنها را جذب می کند.

دکتر بهرام دارایی: یکی از روش های حمایت بحث هایی اســت 
که در زمینه اصلاح قیمت دارو خواهیم داشت که خوشبختانه بر 
اساس لایحه بودجه ۱۴۰۱ این اصلاح قیمت بر این اساس است 

که اصلاح قیمت را همراه با اصلاح پوشش بیمه انجام دهیم.
رییس ســازمان غــذا و دارو با بیان اینکه وقتــی تورم حادث 
می شــود برای همه کالا ها اتفاق می افتد کــه دارو هم یکی از 
آنهاســت، گفت: اصلاح قیمت را همراه با اصلاح پوشــش بیمه 
انجام دهیم؛ یعنی همزمان پوشش بیمه ای با قیمت جدید اعمال 
می شود و مردم هزینه اضافه ای را برای دارو های بیمه ای نسبت 

به سال ۱۴۰۰ پرداخت نخواهند کرد.
دکتر بهرام دارایی در حاشــیه یازدهمین همایش طلای ســبز 
و دهمیــن همایش مکمل های غذایی و رژیمی، درباره هشــدار 
ســندیکای دارو در زمینه وضعیت بحرانــی دارو در حوزه مالی، 
گفت: خوشبختانه یکی از دستاورد های ما در جمهوری اسلامی، 
صنایع دارویی مان اســت که هم با فنــاوری بالا و هم با حضور 
نخبگان همراه اســت و ما سفت و سخت از این صنعت حمایت 

کرده و کمک شان می کنیم.
وی افزود: یکی از روش های حمایت بحث هایی اســت که در 
زمینه اصلاح قیمت دارو خواهیم داشت که خوشبختانه بر اساس 
لایحه بودجه ۱۴۰۱ این اصلاح قیمت بر این اســاس است که 
اصلاح قیمت را همراه با اصلاح پوشش بیمه انجام دهیم. یعنی 
همزمان پوشــش بیمه ای با قیمت جدید اعمال می شود و مردم 
هزینه اضافه ای را برای دارو هایی که تحت پوشــش بیمه است 

نسبت به سال ۱۴۰۰ پرداخت نخواهند کرد.
دارایی گفت: بنابراین علی رغم اینکه ممکن است قیمت قفسه 
دارو تغییر کند، اما پرداختی مردم با بیمه افزایش نمی یابد که این 

روند انجام می شــود. طبیعی هم هســت، زیرا وقتی تورم حادث 
می شــود برای همه کالا ها اتقاق می افتد کــه دارو هم یکی از 
آن هاست. این اصلاح قیمت به تداوم تولید و گسترش آن کمک 
می کنــد.وی گفت: فعلا با ارز دارو هیچ کاری نداریم و ارز مانند 
سال ۱۴۰۰ دارد پرداخت می شــود. این اصلاح قیمت مبتنی بر 
تورم اســت که به زودی انجام می شود؛ زیرا ما سه ماه است که 
اصلاح قیمت نداشــتیم.وی گفت: صنعت دارو هم حق دارد که 
در زمینه نگرانی هایشان صحبت کنند و درست هم هست، اما ما 
مطمئنا اجازه نمی دهیم تولید آن ها دچار مشــکل شود و جلسات 
مکرری هم با حضور ریاست جمهوری و ستاد تنظیم بازار داشتیم 

که به نحو مقتضی این اصلاح را قبل آن تاریخ انجام دهیم.
رییس ســازمان غــذا و دارو، درباره ذخایــر دارویی و وضعیت 
کمبودهــا، گفت: کمبود هــای دارویی که اخیــرا داریم به دلیل 
بحث تولید داخلی است که اگر ان شاءالله قیمت هایشان به زودی 

اصلاح شود، این کمبود ها هم برطرف می شود.

ســخنگوی ســازمان انتقال خون گفت: ایران در اهدای خون 
داوطلبانه بر اســاس گزارش سازمان جهانی بهداشت در منطقه 
شمال آفریقا و شرق مدیترانه که شامل ۲۲ کشور می شود، رتبه 

اول را دارد.
عباس صداقت گفت: ســازمان انتقال خون کشــور تنها مرکز 
تامین خون و فراورده های خونی برای پاسخ به نیازهای بیماران 
در سراسر کشور است و خوشبختانه همکاران ما در سراسر کشور 
سعی می کنند خون ســالم را با بهترین استاندارد ها و شرایط به 
دست بیماران برسانند. ســخنگوی سازمان انتقال خون تصریح 
کرد:هدف آن است که هیچ بیمار و درمانگری از طرف ما دغدغه 
کمبود خون و فراورده های خونی را نداشته باشد. خوشبختانه به 
یاری خدا و همکاران در هر شــرایطی توانستیم خدمات را ارائه 

دهیم و شرمنده بیماران و مراکز درمانی نشویم. 
صداقت اظهار داشــت: ما سه نوع اهدای خون داریم که شامل 
اهــدای خون به ازای دریافت هرچیــز، اهدای خون جایگزین و 
اهدای خون داوطلبانه و بدون چشم داشت است. سازمان جهانی 
بهداشــت در روز جهانی اهــدای خون تاکید بــر اهدای خون 
داوطلبانه دارد؛ چرا که این امر یکی از شاخصه های مهم اهدای 

خون سالم است.
وی گفت: خوشــبختانه در این امر کشــور ما بر اساس گزارش 
سازمان جهانی بهداشت در منطقه شمال آفریقا و شرق مدیترانه 

که شامل ۲۲ کشور می شود رتبه اول را دارد.
صداقت متذکر شد: بسیاری از کشورهای دیگر در دوران کرونا 
مجبور شــدند اســتانداردهای خود را کاهش دهند تا بتوانند نیاز 
بانک هــای خون خود را برطرف کنند اما خوشــبختانه در ایران 

چنین اتفاقی رخ نداد. 

وی افزود: در کشورهای توســعه یافته سه نوع سازمان  انتقال 
خــون وجود دارد؛ این مراکز دریافــت خون می توانند به صورت 
بیمارســتانی یا استانی باشند اما در کمتر کشوری سیستم انتقال 
خون به صورت ملی وجود دارد. کشور ما جزو معدود کشورهایی 
اســت که نظام ملی، ســتاد راهبری و سیاست گذاری دقیقی در 
اکثر نقاط برای اهدای خون دارد.صداقت ادامه داد: استاندارد های 
سازمان انتقال خون به گونه ای هستند تا سلامت اهدا کنندگان 
و دریافت کنندگان حفظ شود. پزشکان در سراسر کشور با نظارت 
و بررسی اســتاندارد های عمومی تلاش می کنند سلامت تمامی 

افراد را به بهترین نحو حفظ کنند.
صداقت افزود: شــعار ســازمان انتقال خــون »اهدای خون و 
همبســتگی ملی« اســت که تاکید بر اهدای خون داوطلبانه و 
همبســتگی ملی دارد. به جرئت می توان گفت ما تنها کشــوری 
هســتیم که هبســتگی ملی را در تامیــن فرآورده های خون به 

نمایش گذاشتیم و اجرا کردیم.

رئیس کانون وکلای دادگستری مرکز گفت: ۴۰ درصد از وکلای جوان دادگستری در 
بحران بیکاری بسر می برند.جلیل مالکی گفت: در شرایطی که سالیانه هزاران کارآموز 
وکالت توســط کانون های وکلای دادگســتری و مرکز وابسته به قوه قضائیه از طریق 
آزمون ورودی و صدها کارآموز و وکیل از میان قضات و کارشناســان حقوقی دســتگاه 
های دولتی بدون آزمون جذب می شــوند و مقرر اســت با اجرای طرح تسهیل صدور 
برخی از مجوز های کســب و کار سالیانه بر تعداد پذیرفته شدگان ازمون وکالت افزوده 
شــود. وی افزود:  همچنین در شــرایطی که بیش از ۴۰ %از وکلای جوان دادگستری 
در بحران بیکاری بســر می برند و توانایی اجاره یک دفتر به صورت گروهی را ندارند، 
طرحی در کمیســیون حقوق و قضائی مجلس مطرح شده اســت که به موجب آن بنا 
هست با کاستن ظرفیت های محدود کار وکلای جوان، به جای استفاده از آنها که تحت 
ســخت ترین شرایط کارآموزی و اختبار پروانه وکالت گرفته اند، نمایندگان حقوقی فاقد 
آموزش و بی تجربه در یک ســاختار پر مناقشه و در حالی که هم قوه محترم قضائیه و 
هم نهاد وکالت به عنوان متولیان امر مخالف آن هستند، دعاوی اشخاص حقوقی را به 
عهده بگیرند!  رئیس کانون وکلای دادگســتری مرکز ادامه داد: یکی از شعارهای تهیه 
کنندگان این  طرح که متأسفانه به شیوه خاص در ذهن مخاطبین القا می شود و از این 
به بعد هم شــاهد گسترش آن در رســانه ها خواهیم بود، گران بودن مراجعه به وکلای 
دادگســتری برای متولیان بخش خصوصی اعم از بنگاه های اقتصادی بزرگ و شرکت 
های کاغذی و صد هزار تومانی اســت. مالکی گفت: این در حالیســت که صرف نظر از 
صحت و سقم این ادعای شگفت انگیز، در حال حاضر نه تنها بخش عمده ای از دعاوی 
بخش های خصوصی و دولتی توسط وکلای دادگستری با نازل ترین حق الوکاله طرح و 
تعقیب می شود و در بسیاری از موارد موجبات استثمار انها را فراهم کرده است ،  بلکه 
طیف وســیعی از وکلای با تجربه و آموزش دیده دادگســتری آمادگی دارند که دعوی 
شــرکت های تولیدی و غیر تولیدی را با تعرفه مصوب قــوه قضائیه و حتی پایین تر از 
آن قبول وکالت کنند.وی افزود: بنابراین در شــرایطی که کشور سالهاست بر روی نهاد 
وکالت و تربیت وکیل دادگســتری سرمایه گذاری کرده است و  این نهاد آمادگی تأمین 
نیازهــای بخش دولتی و خصوصی را با حداقل حق الزحمه دارد، تحمیل یک طرح غیر 
ضــرور و ایجاد یک ســاختار پر هزینه و موازی بر خلاف منطق و سیاســت های کلی 
قانونگذاری چه پیامی برای جامعه در بردارد؟مالکی خاطرنشان کرد: امیدوارم نمایندگان 
محتــرم مجلس بدون توجه به  فشــارهای وارده، از تصویب چنین طرحی که ثمره ای 
جــز ایجاد هرج و مرج در نظام  حرفــه ای حقوقی ندارد، خودداری کند. البته با توجه به 
ضرورت تبیین تالی فاسدهای طرح مذکور ، انتظار می رود همه صاحب نظران و اساتید 

و حقوقدانان کشور با روشنگری و تحلیل،  تبعات این طرح  را برای مردم

معاون اجتماعی و فرهنگ ترافیک پلیس راهنمایی و رانندگی نسبت به فروش وکالتی 
خودرو از سوی شهروندان هشدار داد.

ســرهنگ عین الله جهانــی درباره دردســرها و پیامدهای خرید و فــروش خودرو با 
وکالت نامه گفت: یکی از مشــکلاتی که گاهی برای هموطنان رخ می دهد در خصوص 
خرید و فروش وکالتی وســایل نقلیه است. ما بارها گفته ایم که نباید با وکالتنامه وسیله 
نقلیه ای را فروخته یا خریداری کرد.وی با بیان اینکه اولین دلیل این است که وکالتی که 
داده می شود هزینه های خاص خود را داشته و باید به دفترخانه هزینه آن پرداخت شود؛ 
گفت:  دلیل دیگری که نباید به صورت وکالتی خودرو را خرید و فروش کرد این اســت 
که وکالتنامه دارای مدت اعتبار است که پس از اتمام آن از درجه اعتبار ساقط می شود. 
همچنین برابر قانون اگر یکی از طرفین فوت کند یا مجنون شود وکالت از درجه اعتبار 
ســاقط خواهد شد.   جهانی افزود:  همچنین زمانی که خودرو به صورت وکالتی فروخته 
شــود، خریدار با پلاک متعلق به فروشنده تردد خواهد کرد که اگر در این مدت خریدار 
با خودرو مرتکب تخلفی شــود، این تخلف به نام فروشــنده ثبت خواهد شــد و طبیعتا 
پیامدهــای قانونی آن نیز برعهده صاحــب پلاک خودرو خواهد بود.  معاون اجتماعی و 
فرهنگ ترافیک پلیس راهنمایی و رانندگی ادامه داد:  از طرف دیگر ممکن است خودرو 
فاقد اصالت باشــد که باید توسط کارشناســان پلیس راهور از نظر رنگ، شاسی، موتور 
و... مورد بازدید فنی و تخصصی قرار بگیرد. شــماره شاســی و بدنه و ... مورد بررسی 
قرار بگیرد و اقداماتی نظیر آن که از سوی کارشناسان پلیس راهور قابل انجام است. بر 
همین اســاس تاکید پلیس بر این است که معاملات وسایل نقلیه از طریق وکالت نامه 

انجام نشود و حتما با تنظیم مبایعه نامه و مراجعه به مراکز تعویض پلاک انجام شود. 

وجود 1/5 میلیون بیسواد در کشور؛
 کمبود معلم نهضتی نداریم

سازمان غذا و دارو: 
اصلاح قیمت دارو مبتنی بر تورم

ایران رتبه اول اهدای خون بین ۲۲ کشور 
آسیایی و آفریقایی را داراست

40درصد از وکلای جوان دادگستری 
در بحران بیکاری بسر می برند

هشدار پلیس نسبت به خرید و 
فروش وکالتی خودرو


